



# 香港人力資源管理學會

Hong Kong Institute of Human Resource Management

Operated by Hong Kong Institute of Human Resource Management Limited

Units 1810-15, 18/F, Millennium City 2, 378 Kwun Tong Road, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong

T: (852) 2881 5113 F: (852) 2881 6062 E: info@hkihrm.org W: www.hkihrm.org

## 帝京酒店 新

### 香港人力資源管理學會會員 尊享帝京酒店餐飲禮遇

[按此查詢詳情](#)

- 帝京軒餐飲禮遇（優惠期由即日起至 2024 年 10 月 31 日，2024 年 9 月 13 日至 18 日除外）
  - 午市及晚市惠顧滿 **HK\$400** 可免費獲贈櫻海老海皇焗蟹蓋乙份 (1 位用)
  - 午市及晚市主餐牌 **8 折** 優惠 (只限週一至週五，公眾假期除外)
  - 午市及晚市惠顧以下<喜聚宴>可享 85 折優惠  
<金牌•喜聚宴> // <慶典•喜聚宴> // <粵饌•喜聚宴>
- 獅房菜餐飲禮遇（優惠期由即日起至 2024 年 10 月 31 日，只限週二至週五，公眾假期及 2024 年 9 月 13 日、17 日除外）
  - 午市每消費滿 **HK\$400** 可享 **HK\$100** 折扣優惠(消費不包括加一服務費與及茗茶與水費用)
  - 或可享以下其他折扣優惠

| 午市         |             | 下午茶套餐       | 晚市套餐        |
|------------|-------------|-------------|-------------|
| 點心         | 套餐          |             |             |
| <b>8 折</b> | <b>75 折</b> | <b>78 折</b> | <b>75 折</b> |

- 貴賓廳房預訂禮遇\* (優惠期由即日起至 2024 年 10 月 31 日，，2024 年 9 月 13 日至 18 日除外)

帝京軒及獅房菜皆設有貴賓廳房，適合 8 至 36 人的私人宴會，讓您與知己親友於設計時尚舒適的貴賓房相聚，共嚐豐盛美饌。

- 現凡預訂貴賓廳房 (上限 36 人) 可享特惠最低消費，席間指定啤酒、汽水及橙汁半價 (任飲套餐除外) 及 自攜酒類飲品免開瓶費 (每席上限兩支，最多三席)

\*各貴賓廳房設有最低消費，供應視乎訂座情況而定。容納人數因應餐廳設計而有異，歡迎聯絡個別餐廳瞭解詳情

如欲查詢或預訂，歡迎聯絡陳小姐:

只限 WhatsApp 信息至 (852) 9245 6221

或電郵至 [yanneschan@royalplaza.com.hk](mailto:yanneschan@royalplaza.com.hk)



香港人力資源管理學會

Hong Kong Institute of Human Resource Management

Operated by Hong Kong Institute of Human Resource Management Limited

Units 1810-15, 18/F, Millennium City 2, 378 Kwun Tong Road, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong

T: (852) 2881 5113 F: (852) 2881 6062 E: info@hkihirm.org W: www.hkihirm.org

Royal Plaza Hotel **New**

**Exclusive Offer of Royal Plaza Hotel for HKIHRM Members**

Please click [HERE](#) for more information

- **Di King Heen (Available from Now to 31 October 2024, except 13-18 September 2024)**
  - Enjoy ONE complimentary Stuffed Crab Shell, Snow Crab Meat, Scallop, Dried Cherry Shrimp, Oven-baked for every **HK\$400** spent after discount (excluding 10% service charge & tea and water charge) for lunch or dinner period
  - **20%** discount on À La Carte Menu at lunch and dinner period (Monday to Friday only, except PHs)
  - **15%** discount on below Private Dining Menus at lunch or dinner period  
<Signature Gold / Celebration / Feverishly Cantonese • Private Dining Menu>

- **Lion Rock (Available from Now to 31 October 2024, Tuesday to Friday only, except PHs, 13 & 17 September 2024)**
  - **HK\$100** discount on every net spending of **HK\$400** for lunch (spending excluding 10% service charge & tea and water charge)
  - **OR** to enjoy other discount as follows

| Lunch          |                | Afternoon Tea Set | Dinner Set     |
|----------------|----------------|-------------------|----------------|
| Dim Sum        | Set            |                   |                |
| <b>20% off</b> | <b>25% off</b> | <b>22% off</b>    | <b>25% off</b> |

- **Private Dining Room\* (Available from Now to 31 October 2024, except 13 to 17 September 2024)**

Enjoy a gratifying gorgeous gathering with friends and family in our gracefully made private room at Di King Heen or Lion Rock, together with excellent services and the Private Dining Menu.

- To reserve our private room now (maximum for 36 guests) could enjoy special minimum charge, 50% off for the designated beer, soft drinks & chilled orange juice (except drinks package) AND free corkage, maximum 2 bottles per table (Maximum 3 tables)

\* Minimum charge would be applied for private room bookings and subject to availability, size and capacity of each private room is varied. Please contact restaurant staff for details respectively

For enquiry or reservation, please feel free to contact Ms. Yannes Chan at:

WhatsApp message only to (852) 9245 6221

E-mail to [yanneschan@royalplaza.com.hk](mailto:yanneschan@royalplaza.com.hk)